
Protokół Nr 29.2013

z posiedzenia Komisji  Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się 
w dniu 20 lutego 2013 roku w godzinach 1200 – 1430 .

Obrady Komisji prowadził Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop.
W posiedzeniu   udział   wzięli  członkowie  Komisji  w/g  załączonej  listy  obecności;  na 
14 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 14.  W związku z tym obrady Komisji 
i podejmowane decyzje są prawomocne.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
• Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
• Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
• Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury – Aneta Werla,
• Naczelnik Wydziału Edukacji – Stanisław Zalewski,
• Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej – Irena Podlecka,
• radca prawny Urzędu Miasta – Zbigniew Rachwalski.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
3. Prezentacja projektu Sportowej Marki Miasta.
4. Opinia  Komisji do projektów uchwał:
1) w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2013-2027,
2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2013,
3)  w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych na 2013r.,
4) w sprawie  ustanowienia dorocznej  Nagrody „Białej  Lilii”  za wybitny wkład w rozwój 

i promocję Miasta Ełku.
5. Działania  sportowo-rekreacyjne  w  mieście  w  sezonie  zimowym  –  praca  warsztatowa 
Komisji.
6. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2012 rok.
7. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1 - ego   
Przewodniczący Komisji  Tomasz  Przekop  zapoznał  zebranych  z propozycją  porządku 

obrad Komisji informując, że na wniosek Prezydenta Miasta do porządku obrad proponuje 
wprowadzenie punktu dot. Prezentacji projektu Sportowej Marki Miasta.

Członkowie  Komisji  nie  wnieśli  uwag  i  jednomyślnie  poprzez  aklamację  przyjęli 
porządek obrad jak wyżej wraz z wnioskowaną zmianą.

 Do punktu  2 - ego
Przewodniczący Komisji  Tomasz Przekop zwrócił  się o zgłaszanie uwag do protokółu 

z ostatniego posiedzenia Komisji.
Członkowie  Komisji nie  zgłosili  uwag  i  poprzez  aklamację;  jednomyślnie  przyjęli 

protokół Nr 28.2013 z dnia 23 stycznia 2013 roku z ostatniego posiedzenia Komisji.  



Do punktu  3-ego 
 Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  przystąpił  do  omówienia  projektu  Sportowej 

Marki  Miasta.  Będzie  to  takie  narzędzie  wsparcia  połączone  z  działaniami  służącymi 
rozwojowi sportu. Preferowane  będą następujące projekty:
− projekty  zawierające  plan  rozwoju  sportowego  zawodników  i  drużyn  sportowych 

zakładającego osiągnięcie  określonych celów w tym określonych wyników sportowych 
i efektu promocji  Miasta  poprzez sport,

− projekty zapewniające wysoką wartość i poziom oraz inne walory uznawane  za cenne 
z punktu widzenia kultury fizycznej,

− projekty  uwzględniające  zaangażowanie  we  współpracę  z  miejskimi  jednostkami 
organizacyjnymi oraz z Urzędem Miasta Ełku w zakresie popularyzacji sportu i aktywnego 
stylu życia,

− projekty zawierające koncepcję promocji wizerunku miasta Ełku w ramach działań na cały 
okres realizacji.

Preferencje dotyczące składanych ofert:
1. znaczenie projektu dla Miasta Ełku,
2. ocena  wykonania  przedsięwzięć  wnioskującego  w  okresie  poprzednim  w  zakresie 

rzetelności i terminowości ich realizacji i rozliczenia na ten cel środków
3. udokumentowanie  dotychczas  osiągnięte  sukcesy  sportowe  o  zasięgu  ponadlokalnym, 

krajowym i międzynarodowym.
4. informacja o posiadanych zasobach rzeczowych i kadrowych zapewniających wykonanie 

zadania
5. informacja o  wysokości środków finansowych własnych oraz uzyskanych na realizację 

zadania z innych źródeł,
6. deklaracje  o  zamiarze  odpłatnego  lub  nieodpłatnego  wsparcia  zadania  przez  inne 

podmioty,
7.  realność planu finansowego przedsięwzięcia w odniesieniu do zakładanych celów
Jako cel szczegółowy wzrost poziomu wyników sportowych, wsparcie młodzieży uzdolnionej 
sportowo w ramach Sportowej Marki Miasta.
Całkowita wielkość środków przeznaczonych na realizację zadania Sportowa Marka Miasta 
Ełku w formie dotacji wynosi 100 tys. zł.  Zadanie może być realizowane wyłącznie w roku 
2013.
Wywiązała się dyskusja.

Radny Paweł  Czemiel  –  czy  jedną  z  takich  dyscyplin  sportowych  nie  mogła  by być 
MMA(mieszane sztuki walki). Mamy tutaj zawodnika z Ełku Mateusza Zawadzkiego.

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  –  nie  wyznaczajmy  tutaj  dyscyplin  ale 
podyskutujmy nad ideą.  Czy stowarzyszenia  mogą się  domówić  z  złożyć  jeden,  wspólny 
projekt?

Z-ca Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  nas  będzie  interesowało,  jaki  będzie z  tego 
projekt. Jest to formuła otwarta. Zarówno zawodnik, jaki i klub może złożyć wniosek. Trudno 
teraz już mówić o jakiś priorytetach.  Chcielibyśmy,  a by składane projekty miały wartość 
sportową  i  widowiskową.  Chcielibyśmy  pokazać  sportowy  rozwój  i  walor  promocyjny 
miasta. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – czy Sportowa Marka Miasta da możliwość 
promowania  sportu  wśród  biznesu,  jako  bezpieczne  narzędzie  dla  ewentualnych 
„sponsorów”?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – to jest nasz wspólny projekt, którym chcemy 
wesprzeć rozwój danego człowieka. Jesteśmy po wstępnych rozmowach z przedsiębiorcami w 
kwestii ewentualnego zawierania umów. Wiele firm ma taki specjalny, odrębny fundusz na 
wspierania różnego rodzaju inicjatyw.

Radny Ireneusz  Dzienisiewicz  –  należy  się  skupić  na  aspekcie  promocyjnym.  Prośba 
zatem, aby ten zespół, który będzie weryfikował wpływające oferty zwrócił uwagę, by nie 
były to propozycje banalne czy sztampowe. Promujmy kreatywne działania.



Z-ca Prezydenta Miasta Artu Urbański – jest to bardzo słuszna uwaga. Chcemy stworzyć 
taki odrębny produkt, gdzie będzie promocja miasta. Chodzi o pomysł, jak promować nasze 
miasto.

Naczelnik  Wydziału  PSK Aneta  Werla  –  w momencie  weryfikacji  będziemy zwracali 
uwagę na oryginalną promocję miasta. 

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  –  czy  będzie  robiony  monitoring  efektów 
założonych w projekcie?

Naczelnik Wydziału PSK Aneta Werla – z realizacji będzie składany raport, który zostanie 
oceniony pod kątem osiągniętych efektów.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 13 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali 
pozytywnie projekt Sportowej Marki Miasta zaprezentowany na posiedzeniu Komisji. 

Do punktu  4-ego 
Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektów uchwał związanych tematycznie z pracą 

Komisji na najbliższą sesję Rady Miasta.
1) Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie  w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2013-2027, który zawiera zmiany:
1. w załączniku Nr 1 do uchwały:
 a) zmniejsza się dochody ogółem o kwotę 359 810 zł, w tym: 
-  dochody  bieżące  zmniejsza  się  o  kwotę  117 459  zł  (dotacje  na  programy  oświatowe 
z udziałem środków UE – 101 000 zł, 15 000 zł dotacja z powiatu dla Biblioteki  Publicznej, 
1 459 zł - dotacje na projekt Odlotowa Polska Wschodnia), 
- dochody majątkowe zmniejsza się o kwotę 477 269 zł (na realizację inwestycji Plac  Jana 
Pawła II z udziałem środków UE, które wpłynęły w 2012r.), 
 b) zwiększa się wydatki ogółem o kwotę 878 604 zł, w tym:
- wydatki bieżące o kwotę 516 539 zł (4 296 zł na projekt – Odlotowa Polska Wschodnia, 
150 000 zł – usługi remontowe w Parku Naukowo Technologicznym, 
-   wydatki  oświaty – 83 244 zł,  65 499 zł  – wydatki  MOPS, usługi  na zieleń  w mieście, 
oczyszczanie Miasta, remont dróg - 180 000 zł, usługi remontowe MOSIR 
– 18 500 zł, 15 000 zł – dotacja dla Biblioteki Publicznej),
-  wydatki  majątkowe  o  kwotę  362 065  zł  (188 065  zł  –  realizacja  Miejskiego  Programu 
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  „Miały  sport  na  wielkich 
osiedlach”, drogi gminne 170 000 zł, 4 000 zł – budowa bieżni na boisku w Zespołu Szkół 
Samorządowych, 
c)  zwiększenie dochodów i wydatków bieżących o kwotę 9 zł – projekt Odlotowa Polska 
Wschodnia,
d) zmniejsza się nadwyżkę budżetową w 2013 r. o kwotę 1 238 414 zł, na finansowanie 
  wydatków bieżących przeznacza się wolne środki z roku ubiegłego w wysokości 262 171 zł.
2. w załączniku nr 2 do uchwały:
 - korekta dochodów i wydatków w 2013r. i 2014r., jak w pkt. 1,
3. w załączniku nr 3 do uchwały: 
 - zmiana w 2013 i 2014r. w projekcie nieinwestycyjnych: „Odlotowa Polska Wschodnia’, w 
trzech projektach oświatowych: Comenius „Uczenie się przez całe życie”, Comenius REGIO 
„Uczenie się przez całe życie”, „Przez praktykę do zawodu”. 

Radny Paweł Czemiel zwrócił się z pytaniem – jakie są usterki w Parku Naukowo-
Technologicznym, że planuje się tam wykonanie remontu?

Z-ca Prezydenta Miasta  Artur  Urbański  -  w związku z nieprzystąpieniem wykonawcy 
Techno  –  Parku  do  usuwania  usterek  konieczne  jest  zorganizowanie  wykonawstwa 
zastępczego.  Zabezpieczenie  umowy  w  formie  polisy  ubezpieczeniowej  jest  możliwe  do 
wykorzystania pod warunkiem wykazania kosztów poniesionych na naprawę usterek. Kwota 
gwarancyjna na likwidację usterek w okresie gwarancji wynosi 150 000 PLN

Radny Ireneusz Dzienisiewicz zwrócił się o wyjaśnienie sprawy 150.000 zł wydatków na 
usługi remontowe w Parku Naukowo-Technologicznym. Zmiana jest w projekcie uchwały w 



sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2013-2027 i związana 
jest z polisą-ubezpieczeniem – czy jest to cała kwota ubezpieczenia, jaką wykorzystamy tutaj 
i kiedy będziemy mogli spodziewać się zwrotu tych pieniędzy?
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały, 
w głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 13 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały   w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta 
Ełku na lata 2013-2027. 

2) Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel w sprawie zmian w budżecie Miasta Ełku na 2013 rok. 
Proponowane zmiany obejmują:
pkt.   II) w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział   
Strategii i Rozwoju Miasta
Projekt: „Odlotowa Polska Wschodnia” – dział 600 rozdział 60095

Projekt realizowany jest z Gminą Krosno i Miastem Chełm. Przesunięcie realizacji 
zadań z 2012 na 2013 i 2014 powoduje konieczność dostosowania planu projektu w budżecie 
Miasta Ełku. Zwiększona zostaje wysokość środków z UE, budżetu państwa i Miasta na 2013 
r. o kwotę 342 zł Zmiany związane są również ze zmianą klasyfikacji budżetowej, tj: projekt 
realizowany  w  dziale  630  rozdział  63095,  zgodnie  z  budżetem  lidera  projektu  zostaje 
przeniesiony do klasyfikacji 600 rozdział 60095.
Udział własny w 2013r. zwiększa się o kwotę 3 954 zł. (planowane na 2012r.). W 2014r. 
zwiększają się dochody i wydatki o kwotę 9 zł. 
pkt. VI) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Zespół Inwestycji
1. Budowa bieżni na boisku w Zespole Szkół Samorządowych dział 801, rozdział 80101 
§ 6050 nr PUMY 907199

Po otwarciu ofert w przetargu nieograniczonym na wybór wykonawcy budowy bieżni 
w  Zespole  Szkół  Samorządowych,  najkorzystniejsza  oferta  przekraczała  kwotę  jaką 
zamawiający  zamierzał  przeznaczyć  na  sfinansowanie  zamówienia.  W  celu  wyboru 
najkorzystniejszej  oferty koniecznym jest  zwiększenie wydatków ze środków własnych na 
tym zadaniu o kwotę + 4 000 PLN.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały, 
w głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  10  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw” 
i 1 głosie „wstrzymującym” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały  w sprawie  zmian w 
budżecie Miasta Ełku na 2013 rok.
4. Zakup usług pozostałych ekspertyzy i opinie dział 926 rozdział 92604 § 4390
Zwiększenie wydatków o kwotę  + 18 500 PLN z przeznaczeniem na wykonanie ekspertyzy 
nawierzchni bieżni lekkoatletycznej na stadionie MOSiR w Ełku w związku z koniecznością 
określenia zakresu naprawy bieżni.
Pkt. VII) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Polityki 
Społecznej
1. Zwiększeniu wydatków w budżecie miasta na 2013r. o kwotę 188.065 zł pochodzącą 
z  wolnych  środków  roku  ubiegłego,  które  przeznaczone  będą  na  realizację  Miejskiego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2013 rok.
W związku  z  art.  182 ustawy o  wychowaniu  i  przeciwdziałaniu  alkoholizmowi  dochody 
z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych mogą być wykorzystywane jedynie 
na realizację gminnych programów profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 
oraz gminnych programów przeciwdziałania narkomanii i nie mogą być przeznaczone na inne 
cele.
Zwiększenie  wydatków  w  Dziale  851  Rozdziale  85154  Przeciwdziałanie  Alkoholizmowi 
z  przeznaczeniem  na  realizację  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2013r.:
§ 6050 – zadanie z zakresu organizacji czasu wolnego dla dzieci i młodzieży: przygotowanie 



bazy  do  tworzenia  miejsc  kontrolowanego  i  aktywnego  spędzania  czasu  wolnego  przez 
młodzież – projekt „Mały sport na wielkich osiedlach”.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański poinformował,  że będzie jeszcze autopoprawka 
przygotowana  przez  Wydział  Edukacji  dotycząca  kwoty  150  tys.  zł  na  wykonanie 
dokumentacji projektowej termomodernizacji 4 budynków przedszkoli miejskich oraz SP nr 9 
w ramach Norweskiego Mechanizmu Finansowego.
 
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały, 
w głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  10  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw” 
i  1  głosie  „wstrzymującym”  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały w sprawie  zmian 
w budżecie Miasta Ełku na 2013 rok.

3)  Naczelnik  Wydziału  Polityki  Społecznej  Irena  Podlecka  omówiła  projekt  uchwały 
w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych na 2013r. - ustawodawca wskazał zarówno zadania jakie mają być realizowane, 
formę  prawną  w  postaci  gminnego  programu  profilaktyki  i  rozwiązywania  problemów 
alkoholowych,  jak  i  środki  na  realizację  tych  zadań oraz  podmioty odpowiedzialne  za  ich 
wykonanie.  W art.  41  określa  się,  że  „prowadzenia  działań  związanych  z  profilaktyką  i 
rozwiązywaniem problemów alkoholowych należy do zadań własnych gminy”.
W szczególności działania te obejmują:
1) zwiększenie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób uzależnionych 

od alkoholu,
2) udzielanie rodzinom, w których występują problemy alkoholowe, pomocy psychospołecznej 

i prawnej, a w szczególności ochrony przed przemocą w rodzinie,
3) prowadzenie  profilaktycznej  działalności  informacyjnej,  edukacyjnej  w  zakresie 

rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii, w szczególności 
dla  dzieci  i  młodzieży,  w  tym  prowadzenia  pozalekcyjnych  programów  opiekuńczo-
wychowawczych i socjoterapeutycznych,

4) wspomagania działań instytucji, stowarzyszeń i osób fizycznych, służących rozwiązywaniu 
problemów alkoholowych,

5) podejmowanie interwencji w związku z naruszeniem przepisów określonych w ustawie oraz 
występowanie przed sądem w charakterze oskarżyciela publicznego,

6) wspierania zatrudnienia socjalnego poprzez organizowanie i finansowanie centrów integracji 
społecznej.

Jeśli chodzi o nasze miasto, niepokojące jest zjawisko łatwej dostępności do alkoholu przez 
młodzież.  Pomimo  częstych  i  systematycznych  kontroli  placówek  handlowych 
i  gastronomicznych  w  Ełku  wskazane  jest  przeprowadzenie  szkoleń  edukacyjnych  dla 
sprzedawców.  Jest  tez  potrzeba  utworzenia  scentralizowanej  elektronicznej  bazy  danych 
dotyczącej instytucji pomocowych w mieście.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz  zwrócił  się  z  wnioskiem 
o przygotowanie informacji, czy spożycie alkoholu w naszym mieście wzrosło i jak pod tym 
kątem statystycznie „wyglądamy” w Polsce.

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej Irena Podlecka powiedziała, że przygotuje taką 
informację za miesiąc. 
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały, 
w głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  
Członkowie  Komisji  w głosowaniu  jawnym; 9 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2013r.



4) Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił projekt uchwały w sprawie ustanowienia 
dorocznej Nagrody „Białej Lilii” za wybitny wkład w rozwój i promocję Miasta Ełku – nowy 
projekt  uchwały wynika z  potrzeby ujednolicenia i  uproszczenia procedury i  przyznawania 
dorocznej Nagrody „Białej Lilii”, a także zmiany nieaktualnych zapisów.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały, 
w głosowaniu wzięło udział 8 radnych.  
Członkowie  Komisji  w głosowaniu  jawnym; 8 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie  projekt  uchwały  w sprawie ustanowienia  dorocznej  Nagrody „Białej  Lilii”  za 
wybitny wkład w rozwój i promocję Miasta Ełku. 

Naczelnik  Wydziału  Polityki  Społecznej  Irena  Podlecka  omówiła  sprawozdanie 
z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 
2012r. - sprawozdanie w załączeniu do protokołu.

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego sprawozdania.

Do punktu  5-ego 
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że ten punkt został wprowadzony do 

planu pracy Komisji, gdyż chcielibyśmy stworzyć formę zajęć dla dzieci, które w czasie ferii 
zostają w  mieście. Mamy takie placówki jak Ełckie Centrum Kultury, Miejska Biblioteką 
Publiczną czy też Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji, ale nie wszystkie dzieci mogą czy chcą 
korzystać  z  organizowanych  tam zajęć.  Dlatego  też  chcielibyśmy stworzyć  taki  program, 
który by uaktywnił nasze szkoły miejskie, tak by były one dostępne w czasie ferii zimowych. 
W szkołach jest baza sportowa, którą można wykorzystać. Myślimy też o takich działaniach, 
jakie są podejmowane np na południu Polski – organizowanie wyjazdów w soboty-niedziele 
na narty do Gołdapi. Płatne formy nie dla każdego są dostępne.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Michał Tyszkiewicz – to  bardzo dobry pomysł.  By 
ożywić warto by pomyśleć o współzawodnictwie szkół w sportach zimowych. Warto tym 
zainteresować szkoły i nauczycieli wychowania fizycznego.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  na  pewno  potrzebne  będzie  wsparcie 
instytucjonalne np. Poprzez MOSiR. Może należy pomyśleć o wypożyczalni nart biegowych, 
mogłaby ona powstać np. Przy MOSiR.

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  –  w  lipcu  br.  kończy  się  budowa  parku 
linowego na cyplu przy MOS. Taką wypożyczalnię można by było zrobić również w MOS.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – może pomyśleć o ruszeniu szkolenia hokeja na 
lodzie.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Michał  Tyszkiewicz  –  do  przemyślenia  są  również 
bojery.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz – należy wykorzystać koniunkturę na narciarstwo biegowe. 
Potrzeba instruktorów do nauki narciarstwa biegowego i jazdy na łyżwach. Może pomyśleć o 
takich 3-miesięcznych szkółkach, potrzebni są jednak trenerzy.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Michał  Tyszkiewicz  – czy myśli  się  o  kontynuacji 
„Ełckiej Zmarzliny”?

Radny Ireneusz Dzienisiewicz – chcemy wrócić do tego tematu w styczniu 2014 roku.
Podsumowując,  Komisja w trakcie dyskusji na temat działań sportowo-rekreacyjnych w 

mieście w sezonie zimowym zwróciła uwagę na następujące aspekty:
- w szkołach miejskich w czasie ferii zimowych powinny być organizowane zajęcia dla dzieci 
i młodzieży - każda ze szkół powinna przygotować taki program zajęć z dyżurami nauczycieli,
- należałoby zakupić kilkanaście kompletów nart biegowych i utworzyć wypożyczalnię tych 
nart – przy MOSiR lub MOS,
-  zorganizować  kursy  instruktorów  narciarstwa  biegowego  i  łyżwiarstwa  dla  nauczycieli 
wychowania fizycznego.



Do punktu  6-ego 
Przewodniczący Komisji  Tomasz Przekop zwrócił się o przyjęcie sprawozdania z pracy 

Komisji  za  2012  rok.  Członkowie  Komisji  nie  wnieśli  uwag  i  jednomyślnie  poprzez 
aklamację przyjęli sprawozdanie.

Do punktu  7-ego 
 Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – jeśli  chodzi o wniosek dot.  nadania nazwy 

stadionowi miejskiemu temat jest nadal analizowany. Sprawą zajmuje się Sekretarz Miasta. 
Jest problem z dotarciem do dokumentów, które by określały prawne uregulowanie nazwy 
100-Lecia. 

Radny Mirosław Sawczyński poruszył sprawę skarpy przy placu zabaw nad jeziorem przy 
budynku ZUS. Jest tam dobre miejsce do urządzenia górki zjazdowej dla  sanek. Należałoby 
tylko trochę wyprofilować ten teren.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  tam dzieci  zjeżdżają  bez  naszej  ingerencji. 
Myślimy o nawiezieniu ziemi i wyprofilowaniu górki przy Placu Jana Pawła II.

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop zwrócił się z następującymi pytaniami:
− czy przewiduje się wykonania przeglądu nawierzchni I etapu promenady miejskiej? 

Jej stan techniczny nie jest najlepszy.
− Czy  proceduralnie  zaczęliśmy  odzyskiwać  pieniądze  z  kar  za  nieterminowe 

wykonania boiska „Orlik” przy SP nr 4?
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – przegląd promenady został  wykonany już w 

ubiegłym roku. Oszacowano też koszty remontu. Być może uda się nam w tym roku dokonać 
napraw.

Radca  prawny  Urzędu  Miasta  Zbigniew  Rachwalski  wypowiedział,  się  następnie 
odnośnie procedury naliczania kar umownych. Każde wykonawstwo ma takie zabezpieczenie. 
Wystąpienie  poszło.  Wykonawca  wystąpił  z  wnioskiem o markowanie  kar.  Jak to  będzie 
ostatecznie wyglądało kwotowo, trudno w tej chwili powiedzieć.

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  powiedział,  że  chciałby  podziękować  za 
możliwość odbycia zgrupowań szkoleniowych dla dzieci ze szkoły sportowej, jak również za 
wprowadzenie programu pozyskiwania dzieci do szkoły sportowej.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
       Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak           
       Tomasz Przekop 
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